
1. suppl. Jeanette

2. suppl. Ursula

Valg af revisorer:

Laurits og Svend Aage på valg, begge modtog genvalg.

Valg af suppleanter for revisorer: Henning og Allan - genvalgt.

Valg af kredsrepr. + 2 suppleanter:

Valgt: Ian R., Jesper, Anne Grethe, Michael, Kaj,

Valgt til suppleanter: Henning L. suppl. og Jørgen 2. suppl.

Eventuelt:

Kaj opfordrer til at man læser på containere, hvad der skal og må puttes i.

Jesper opfordrer til køb af trailer til havetraktor

Sanne gør opmærksom på omdelte tilmeldingssedler til Facebook gruppe for Eskelunds havemedlemmer.

Lindy efterlyser container til plastposer til braendbart

Henning gør opmærksom på at vandet åbnes d. 22. marts

Pia er bekymret for en stor hængende gren over deres have, og forhører om ansvar. - som er ejers egen.

Foreningen har ansvaret på fælles arealer.

Jan F. efterlyser flere vurderingspersoner. lnteresserede kan henvende sig til ham, og fremsende mail, navn
og havenr. Der er kurser, kørselsBodtgørelse og spændende udfordringer med opgaven.

Der opsættes grønne ( havecontainere ) i påsken - husk kun til haveaffald.

Ref. Anette.
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Referat eeneralforsamlin* i Eskelund Kolonihaveforenins d. 15. marts 2025

Velkomst v. formand Arne Bak Nielsen

Valg af dirigent: Jan Fonnesbæk

Valg af referent: Annette

Valg af stemmetællere: Lindy (12) , Allan (144) og Michael ( 208 )

Bestyrelsens Beretning - jf.bilag

Kassererens beretning

Spørgsmål fra have 115: Reduktion af kontingent til kreds og landsforbund og bruge midler til
vejforbedring - det blev drøfte! - men ingen beslutninger.

Aktivitetskalender gennemgået - jf. bilag

Bem. høstfest flyttes fra 20. august til 13. september, samme dag som arbejdsdag.

Udkast til budget gennemgået og godkendt uden spørgsmå1.

lndkomne forslag: Frigivelse af 100.000 kr til renovering af haver så de kan blive salqsklare, Bestyrelsen

indstiller forslaget til generalforsamlingens godkendelse.

Drøftelse af det indkomne forsleg:

Holdninger som følger: Man vænner folk til, at man kan forlade haven, og så skal vi bare betale for
renovering. En gruppe på 10 - 12 kunne ordne haver - arbejdsdage. Forslag om p-plads på 248. lkke godt at

bruge 20.000 på at renovere have, og så få kr. 5000 igen.

Bestyrelsen ønsker at få haverne klargjort til salg. Uanset argumenterne, - for dyrt at haver blot ligger uden

at bruges, og det ser langtfra godt ud. Vil tage forslag om p-plads med til videre bearbejdning. Mht
arbejdsdage og rengøring m.v. af ledige grunde som foreningen har overtaget, så er det forsøgt mange

gange. Der rettes igod til henvendelse til lejere som ikke passer haverne ordentligt.

Forslaget godkendt.

Valg af kasserer: Jan Fonnesbæk genvalgt.

valg af bestyrelsesmedlemmer for næste to årig periode:

Der var skriftlig afstemning til valg af alle bestyrelsesmedlemmer.

Jan R. Jesper og Kaj var på valg, Jan R. opnåede ikke genvalg. Jesper og Kaj blev genvalgt og Michael blev

nyvalgt.

valg af bestyrelsesmedlemmer for 1 år:

Mette opstlller ikke

Valgt blev Jan R. for en et årig periode.

Valg af suppleanter til bestyrelsesposter:
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